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Aktivnosti reprezentance v letu 2006: 

- V začetku meseca aprila je reprezentanca v prvem kolu II. Evro-afriške skupine 
gostovala v  Alžiriji in izgubila z 3/2. 

- Ob koncu meseca julija je reprezentanca gostovala na irskem in v srečanju za obstanek 
v II. Evro-afriški skupini proti reprezentanci irske slavila z rezultatom 4/1. (podrobna 
poročila v prilogi) 

- Člani reprezentance ki so nastopali ali bili na pripravah v letu 2006: 
- Žemlja Grega 
- Gregorc Luka 
- Tkalec Marko 
- Kavčič Blaž 
- Jarc Rok 
- Bende Sašo 
- Rmuš Martin 
- Švigelj Aleš 
- Ocvirk Luka 
 

Priprave reprezentance: 
 

- 3 dni pred odhodom v Alžirijo od 30.04.-01.05. v Portorožu 
- 3 dni pred serijo slovenskih Futures turnirjev od 24.05.-26.05 v Portorožu 
- 3 dni pred odhodom na Irsko od 11.07.-13.07. v Ljubljani 

 
Problematika reprezentance za Davisov Pokal: 
 

o nezainteresiranost posameznih igralcev za nastope v reprezentanci, oziroma za 
udeleževanje reprezentančnih priprav, in to v primerih ko bi bili ti 
reprezentanti le del ekipe, ne bi imeli pa na osnovi teniške kvalitete možnosti 
za nastop v določenem srečanju, oziroma so se priprav izogibali, ker je bil 
njihov osebni plan tekmovalnih aktivnosti v neskladju z reprezentančnimi 

o nagrajevanje reprezentantov v Davisovem Pokalu; v prihodnosti bi bilo 
smiselno razmisliti o spremembi nagrajevanja, saj je trenutni sistem finančno 
ne motivacijsko naravnan, saj se vsi stroški od priprav, žog, igrišč, hotela, 
hrane itd.. krijejo iz dotacije ITF-a za nastop v D. Pokalu, kar pomeni, da več 
kot je stroškov manj denarja si delijo- z drugo besedo-fantom se vsaka 
»odvečna« storitev (prehrana, masaža,napenjanje itd…) pozna pri znesku 



izplačane nagrade. Kar je z vidika zagotavljanja optimalnih pogojev za dosego 
rezultata meni nesprejemljivo!!! 

o Problematika igre dvojic v Davisovem Pokalu; igra dvojic (p)ostaja šibka 
točka reprezentance-smo brez igralcev oziroma dvojice, ki bi lahko zanesljivo 
in »korektno« odigrali igro dvojic-vse je sedaj stvar improvizacije in intuicije 

 
Končna ocena: 
 

Letošnji cilj obstanek v II. Evro-afriški skupini je bil ne glede na dve »neugodni« gostovanji 
dosežen. Ekipa oziroma člani in vodstvo so na nastopih in pripravah delovali homogeno česar 
si želim in pričakujem tudi v prihodnje. 
V prihodnosti se lahko glede na mladost in ambicije »jedra« reprezentance obetamo bolj 
odmevnih rezultatov v Davisovem Pokalu, kar pa v največji meri za visi od individualnega 
razvoja in napredka vsakega posameznega reprezentanta.  
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